

2015 中国义乌国际小商品博览会

2015 CHINA YIWU INTERNATIONAL COMMODITIES FAIR

经中华人民共和国国务院批准，由中华人民共和国商务部、浙江省人民政府、中国国际贸易促进委员会、中国轻工业联合会、中国商业联合会联合主办的 2015 中国义乌国际小商品博览会（简称义博会）将于 2015 年 10 月 21-25 日在中国义乌国际博览中心举行。

届时敬请您来会。

此致

中国义乌国际小商品博览会组委会



INVITATION

Sanctioned by the State Council of the People's Republic of China,
Under the auspices of the Ministry of Commerce,
The People's Government of Zhejiang Province,
China Council for the Promotion of International Trade,
China National Light Industry Council and China General Chamber of Commerce,
The Organizing Committee of the *2015 China Yiwu International Commodities Fair*
(*Yiwu Fair*) has the honor to request your presence at the Fair from October 21st to 25th,
2015 at China Yiwu International Expo Center in Zhejiang Province

R.S.V.P

Your gracious presence will be greatly appreciated!

The Organizing Committee of China Yiwu International Commodities Fair